
Protokół Nr 9.2021 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy Górzyca                                             

w dniu 22 listopada 2021 r. o godz. 15
00

, 

zwołanego na wniosek Przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka otworzył wspólne posiedzenie 

komisji stałych rady. Powitał wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący poinformowała, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:  

  

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 4 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 3 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

3 członków na  skład osobowy 4 – nieobecna radna Maria Palmowska); 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 4 członków na skład osobowy 4). 

  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że ogółem obecnych jest 14 radnych – 

lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca posiedzenia spytała czy radni zgłaszają propozycje do porządku 

posiedzenia komisji. 

 

Nie zgłoszono żadnych propozycji zmian do porządku obrad posiedzenia 

Komisji. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Projekt uchwały w sprawie skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej  im. Kresowian w Czarnowie. 

2. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Górzyca. 

3. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w latach 

2022-2024. 

4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Górzyca na rok 2022. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 

darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy Górzyca na rzecz 

Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo Ośno Lubuskie. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

między Gminą Górzyca, Miastem Kostrzyn nad Odrą i Gminą Słubice 



dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia opieki nad 

bezdomnymi zwierzętami i zapobiegania bezdomności zwierząt poprzez 

prowadzenie schroniska dla bezdomnych zwierząt w Górzycy. 

7. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Górzyca. 

8. Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości w 2022 roku. 

9. Projekt uchwały w sprawie podatku od środków transportowych w 2022 

roku. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

11. Plan działań Gminnego Ośrodka Kultury w Górzycy na 2022 rok – kalendarz 

imprez sportowo-kulturalnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 
 

 

Ad. 1 

Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej  im. Kresowian w Czarnowie. 

 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków                     

i Petycji Ryszard Cieślaka, następnie Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka 

przedstawiła i omówiła wypracowaną w sprawie ww. skargi opinię komisji. 

 

Radny Rafał Baran powiedział, że nie zna treści skargi. 

Sekretarz  odpowiedziała, że skarga został przekazana wg właściwości Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Treść skargi i cała dokumentacja jest dostępna do 

wglądu zainteresowanych na stanowisko ds. samorządowych Urzędu Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy dodał, że skargę przekazał do rozpatrzenia 

właściwej do tego, ww. komisji. 

 

Radny Krzysztof Krupa poinformował, że osoby wnoszące skargę są 

spokrewnione z radnym Rafałem Baran i jego zdaniem radny powinien sam 

wyłączyć się z tej procedury. 

 

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym, 

pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 2  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady Gminy. 

 



Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                          

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w latach 2022-

2024. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pracownik socjalny Anita Abrasowicz. 

 

Przewodniczący Rady Gminy spytał czy to jest pierwszy taki program? 

Pracownik socjalny odpowiedziała że nie, jest to projekt uchwały w sprawie 

Programu obejmujący kolejne lata 2022-2024, wcześniej uchwalony program 

obowiązywał do roku 2021. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym, pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji – 4 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                       

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Górzyca na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Przewodnicząca Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Maria Hołubowicz. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej  w głosowaniu jawnym, pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji – 4 głosy „za”. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w formie 

darowizny nieruchomości stanowiących własność Gminy Górzyca na rzecz 

Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe 

Nadleśnictwo Ośno Lubuskie. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej Agnieszka Nerko. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                          

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji – 3 głosy „za”. 

 



Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

między Gminą Górzyca, Miastem Kostrzyn nad Odrą i Gminą Słubice 

dotyczącego realizacji zadania w zakresie zapewnienia opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami i zapobiegania bezdomności zwierząt poprzez prowadzenie 

schroniska dla bezdomnych zwierząt w Górzycy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej  w głosowaniu jawnym, pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji – 4 głosy „za”. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Inspektor ds. gospodarki odpadami 

komunalnymi, gospodarki przestrzennej i dróg Ewelina Pakos. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                          

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie podatku od nieruchomości w 2022 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Inspektor ds. podatków, opłat                       

i funduszy strukturalnych dla rolnictwa Anna Poberecka. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                          

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie podatku od środków transportowych w 2022 roku. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Inspektor ds. podatków, opłat                           

i funduszy strukturalnych dla rolnictwa Anna Poberecka. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                          

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji – 3 głosy „za”. 

 

 



Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Górzyca na 

2021 rok Nr XXIII.138.2020 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Beata Gołębiowska. 

 

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej                          

w głosowaniu jawnym, pozytywna: na obecnych 3 członków ze składu 

komisji – 3 głosy „za”. 

 

Ad. 11 

Plan działań Gminnego Ośrodka Kultury w Górzycy na 2022 rok – kalendarz 

imprez sportowo-kulturalnych. 

 

Plan przedstawił i omówił Główny księgowy Bartłomiej Mikłaszewski. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej  w głosowaniu jawnym, pozytywna: na 

obecnych 4 członków ze składu komisji – 4 głosy „za”. 

 

Ad. 12 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Radny Rafał Baran w odniesieniu do wypowiedzi radnego Krzysztofa Krupa                          

w punkcie 1, powiedział, że tak nie uważa aby powinien wyłączyć się                           

z procedowania uchwały w sprawie skargi, jest radnym w tej sprawie i jest 

bezstronny, a poza tym stwierdził że wielu obecnych na tej Sali jest                    

w jakiś sposób ze sobą skoligacona i tego nie unikniemy. 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodnicząca 

posiedzenia zakończyła wspólne posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy 

Górzyca. Godz. 16
10

. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.   Przewodniczący Rady Gminy 

             (-) Krzysztof Bańka 
 

 


